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V D C  M U R S K A  S O B O TA

2020/2021

Dovoljujem uporabo svojih osebnih podatkov pri vodenju evidenc in obdelavi po-
datkov za potrebe Karolinine bralne značke v skladu z veljavnimi predpisi s pod-
ročja varovanja osebnih podatkov.

KAJ TI JE BILO NAJBOLJ VŠEČ?



PROZNA DELA:

1.	 ROMEO IN JULIJA: LAHKO BRANJE;  
WILLIAM SHAKESPEARE;  
PRIREDILA TATJANA KNAPP

2.	 VISOŠKA KRONIKA: LAHKO BRANJE;  
IVAN TAVČAR, PRIREDILA SAŠA FUŽIR

3.	 NAŠE ZGODBE: LAHKO BRANJE;  
PRIREDILI SAŠA FUŽIR IN TATJANA KNAPP 

4.	 POD SVOBODNIM SONCEM, LAHKO BRANJE;  
FRAN SALEŠKI FINŽGAR,  
PRIREDILA TATJANA KNAPP

5.	 MOLITVENIK, LAHKO BRANJE;  
PRIREDILI STANKO GERJOLJ IDR. 

6.	 ZAKLAD POD HRIBOM; ALJOŠA HANCMAN,  
PRIREDILA BARBARA ŽVIRC

7.	 CVETJE IN OGENJ, LAHKO BRANJE;  
ZBIRKA JULIJA IN PETER; AKSINJA KERMAUNER

8.	 TU JE DOMA LJUBEZEN, LAHKO BRANJE; 
KAROLINA KOLMANIČ IN UPORAMBIKI VDC MS,  
PRIREDILE METODA PERGER, SILVA FELKAR  
IN METKA SRAKA

9.	 PREPOVEDANA LJUBEZEN: LAHKO BRANJE; 
SILVO SAFRAN,  
PRIREDILA NATAŠA HITER RAVNJAK

PREBEREMO: 

•	 1 PESEM IZ PRIPOROČENE PESNIŠKE ZBIRKE IN 
•	 2 PROZNI DELI ALI POUČNI LITERATURI.

PESNIŠKE ZBIRKE: 

1.	 RADOBESEDNICE, TONE PAVČEK
2.	 SKRIVNOSTI, NIKO GRAFENAUER
3.	 VRANE, ERVIN FRITZ

POUČNA LITERATURA:

1.	 GINEKOLOŠKI PREGLED
2.	 LJUBEZEN, SEKS IN JAZ
3.	 NOSEČNOST
4.	 POROD
5.	 SPOLNO NASILJE
6.	 ŽIVLJENJE MOŠKEGA
7.	 ŽIVLJENJE ŽENSKE


